
 

Glūdas pagasta iedzīvotāju padomes sēde 

Protokols Nr.2 

 

Sēdes norises laiks: 09.04.2025. plkst. 18.30. 

Norises vieta: Bramberģes bibliotēka, Upes iela 12A, Bramberģe, Glūdas pag., Jelgavas nov. 

Sēdes veids: atklāta sēde. 

Sēdi atklāj: plkst. 18.30. 

Sēdes darba kārtība: 

1. Iespaidi un būtiskākie secinājumi pēc 31/03/2025 tikšanās ar Jelgavas novada domes vadību; 

2. Pagasta iedzīvotāju foruma rīkošana; 

3. Aktuālie jaunumi sadarbības veidošanā ar biedrību “Attīstība Nākotnē”, reģ.nr. 40008157348; 

4. Pagasta teritorijas sakopšanas darbi 2025.gada vasaras sezonā - kā plānota zāliena pļaušana 

pašvaldības un privātās teritorijas, grafika ieplānošana; 

5. Pašvaldības iesaiste Spānijas gliemežu izplatības apzināšanā un apkarošanā; 

6. Iedzīvotāju padomes locekļu idejas un ierosinājumi pagasta attīstībā; 

7. Dažādi jautājumi. 

Sēdē piedalās: Glūdas pagasta pārvaldes vadītāja Silvija Zīberte un Glūdas pagasta iedzīvotāju padomes 

locekļi (turpmāk tekstā – Iedzīvotāju padome): Santa Lielaisramane,  Madara Ovčarenko, Arvis Reguts, 

Atis Griestiņš, Anda Guļāne, Andra Poota, Ilze Pavloviča, Ruta Veidliņa, Glūdas pagasta iedzīvotāja 

Evita Rozenberga, biedrības “Attīstība Nākotnē” valdes locekle Mairita Pauliņa. 

Sēdei attālināti pieslēdzies: Kirils Kačkans, Intars Siliņš. 

Sēdi protokolē: Glūdas pagasta iedzīvotāju padomes sekretāre Madara Ovčarenko. 

Sanāksmes laikā izskatītie jautājumi: 

1. Iespaidi un būtiskākie secinājumi pēc 31/03/2025 tikšanās ar Jelgavas novada domes 

vadību: 

Tikšanās notika neformālā gaisotnē un tika pārrunāti pagastiem aktuālie jautājumi, investīciju plāna 

realizācija, kā arī saņemta daļa atbilžu uz sagatavotajiem jautājumiem. Saņemta arī atbilde par pagasta 

aktuālo jautājumu par Jauniešu centra vadītāja vakanci – vakance ir iesaldēta. Iedzīvotāju padomei ir 

ideja meklēt finansējumu caur projektiem, lai Jauniešu centrs sāktu aktīvu darbību. Novada domei plānā 

ir rīkot sapulces ar Iedzīvotāju padomes pārstāvjiem četras reizes gadā, kā arī aicināt uz diskusijām, kad 

tiks apspriests novada budžets un investīciju plāns. Kolektīvie iesniegumi novada domē ir iesniedzami 

tikai, kad tiešām ir aktuāls jautājums. 

2. Pagasta iedzīvotāju foruma rīkošana: 



 

Iedzīvotāju padome plāno tuvākā laikā sadarbība ar biedrību Lauku partnerība “Lielupe” rīkot Glūdas 

pagasta iedzīvotāju forumu, kurā iepazīstināt iedzīvotājus ar padomes darbu, veicināt tās atpazīstamību 

un stiprināt mūsu kopienu. 

3. Aktuālie jaunumi sadarbības veidošanā ar biedrību “Attīstība Nākotnē”, reģ.nr. 

40008157348: 

Biedrības valdes locekle Mairita Pauliņa tikšanās laikā informēja par biedrības īstenotajiem projektiem, 

kā piemēram, bērnu rotaļu laukuma izveide Nākotnē, bērnu tautastērpu iegāde u.c. un nākotnes 

projektiem, kuros piedaloties, varam īstenot projektus un apgūt līdzekļus pagasta attīstībai. Biedrības 

pārņemšanā un turpmākā pārstāvēšanā iesaistīsies Intars Siliņš, Arvis Reguts, Kirils Kačkans un Andra 

Poota. Biedrībā var iesaistīties jebkurš interesents, iesniedzot biedrībai iesniegumu ar lūgumu pieņemt 

par biedrības biedru. 

4. Pagasta teritorijas sakopšanas darbi 2025.gada vasaras sezonā - kā plānota 

zāliena pļaušana pašvaldības un privātās teritorijas, grafika ieplānošana: 

Glūdas pagasta pārvaldes vadītāja iepazīstināja ar pagasta teritoriju klasifikāciju un kārtību, 

kādā tiek nodrošināti pļaušanas darbi. Teritorijas, kas atrodas ap pagasta iestādēm ietilpst 

1.kategorijā un tiek pļautas 1 reizi nedēļā, pārējās teritorijas, t.sk. mazdārziņu un grāvmalas – 

1-2 reizes gadā. Iedzīvotāju padome ierosina tās privātās teritorijas, kas atrodas blakus 

1.kategorijas teritorijām, iedzīvotājiem pašiem pielāgot pļaušanas grafiku, lai radītu estētisku 

vidi.  

5. Pašvaldības iesaiste Spānijas gliemežu izplatības apzināšanā un apkarošanā: 

Pašvaldībai ir iepirkti aizsardzības līdzekļi, taču to apjoms ir ierobežots. Iedzīvotāju padome rosina 

apzināt pagasta teritorijas, kur ir redzēti Spānijas gliemeži un par to ziņot gan Iedzīvotāju padomei, gan 

Dabas aizsardzības pārvaldei, izmantojot Invazīvo sugu pārvaldnieka datu portālu. Apzinot skartās 

teritorijas, pastāv lielāka iespēja saņemt aizsardzības līdzekļus un veiksmīgāk apkarot šo invazīvo sugu. 

6. Iedzīvotāju padomes locekļu idejas un ierosinājumi pagasta attīstībā: 

Iedzīvotāju padomes primārais jautājums - iedzīvotāju drošība. Aktualizēts jautājums par satiksmes 

plūsmu, plāniem ceļu pārbūvē un nolemts atkārtoti iesniegt iesniegumu Satiksmes ministrijai par 

Dorupes rotācijas apli. Ne mazāk svarīgs ir jautājums par visu ciemo gājēju/ velo celiņiem, taču tā kā 

lielākā daļa atrodas pašvaldības teritorijā, tad tie varētu tikt izbūvēti tikai saskaņā ar Novada Attīstības 

plānu. Tāpat arī jāapzina, cik iedzīvotāju ikdienā izmanto Viesturu staciju nokļūšanai uz Rīgu. 

Iedzīvotāju apjoms, kuri ikdienā izmanto vilcienu satiksmi nokļūšanai uz Rīgu no Jelgavas stacijas 

palielinās un sava transporta novietošana Jelgavā kļūst arvien sarežģītāka.  

7. Dažādi jautājumi. 

❖ Sapulcē Glūdas pagasta iedzīvotāja Evita Rozenberga pievērsa Iedzīvotāju padomes uzmanību 

uz Nākotnes ciema vides objektu tehnisko stāvokli. Ar foto pierādījumiem tika uzsvērts 

Nākotnes dīķa teritorijā esošo ģērbtuvju un koka bluķu tehniskais stāvoklis, Nākotnes kalnā 



 

esošās armatūras stieņu esamība un betona bloku atrašanās pie stāvlaukuma. Iedzīvotāju 

padome rosina pagasta iedzīvotājus dalīties ar savu redzējumu uz šiem vides objektiem un 

risinājumu, kā uzlabot pagasta vidi.  

❖ Par darbiem Lielās talkas laikā: 

➢ Dorupē darbus koordinē Atis Griestiņš un plānots sakopt dārzu teritoriju; 

➢ Viesturciemā - Santa Lielaisramane un Anda Guļāne - plānots izpļaut veco zāli un 

izcirst krūmus; 

➢ Zemgale/Bramberģe - darbus koordinē Herta Elza Šalkovska; 

➢ Nākotne - plānoti darbi gan bērnu rotaļu laukumā pie Glūdas pagasta saieta nama, ko 

koordinē Madara Ovčarenko un darbi pie Nākotnes dīķa un Dabas takā, ko koordinē 

Intars Siliņš. 

 

 

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde 07.05.2025. plkst. 18.00. 

 

Sēdi slēdz: plkst. 20.30. 

 

Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja      Santa Lielaisramane 

Iedzīvotāju padomes sekretāre                 Madara Ovčarenko 


